



Lokal: Kims kontor, Desingo Arkitektur, Bryggavägen 96

Närvarande: Göran Lindwall, Johan Enoksson, Jytte Grunberg, Louise Sörme (sekr), Therese Rosén, Kim Wibeck

Frånvarande: Maria Johansson, Susan Renman, Henrik Dider, Ursula Belding

1	Mötets öppnande Göran hälsade alla välkomna till mötet!
2	Godkännande av dagordningen Dagordningen godkändes.
3	Val av justerare Göran valdes till justerare.
4	Föregående protokoll Godkänt, ligger redan på hemsidan.
5	<p>Rapporter:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Vindskydd – inget nytt. Uppmana alla att plocka vid vindskydden. Ta med en soppåse och plogga! • Bytesmarknaden – kommunen har hört av sig, det blir 24 nov. • Sommarmiddag för styrelse och grenledare Gick av stapeln 24 juni, lyckat och uppskattat! Ett 30 tal personer inkl. barn. • Ny broschyr Göran har börjat. Ambition att den ska bli klar till jubiléet. • MTB – Inget nytt. • Ledarveckan i Idre. Johan deltog. Johan och Maria höll i en grupp; Vildungar. En informell träff (grillning, alla var inte med) bland Mälaröfolk, cirka 20-25 personer, varav ca 5 ledare. Johan tycker att veckan var bra, med bra innehåll. Johan tycker att man borde ha mer workshops, för att fortbilda ledare, typ som på Isaberg. Kanske är det för mycket folk, svårt att få allt på rull och tillräckligt med äventyr när man är så många. Kanske behöver man betona att allt bygger på Ideellt arbete. • 50-årsjubileet Nytt upprop för anmälan har gått ut. Louise meddelar att vi får hålla en rätt låg ambitionsnivå på festen. Man har inte roligare än man gör sig. Louise har haft svårt att hitta personer som tidigare var aktiva, alla i styrelsen får i uppdrag att hjälpa till att hitta personer som kan bjudas in. Cafeverksamhet, det saknas folk, både till bakning och cafe. Göran försöker lobba bland vandrare att komma och hjälpa till och få bakare. Therese stöttar Jytte i detta, att hitta bemanning och bakare. Och tipsar Göran tar kontakt med Göran Rydeberg, och berättar att Jytte är ansvarig för cafehelgen. Maria håller ihop barnaktiviteter i parken på söndagen. Anna (ny kontakt som Kim känner) kan ev. ha Yoga i parken. Viktigt att hon blir medlem innan. Kim tar kontakt med henne. Johan kontaktar Sofia Kniberg, och gärna koppla ihop henne med Maria för att synka. Nu oklart om vi får till familjeaktivitet Affisch, Susan har tagit fram ett förslag. Susann får synka med Maria om vad vi kan erbjuda. Kim tar kontakt med Susan för info om Yoga. 1 sept ska programmet vara spikat, och info på ICA och hemsidan ska ut. Kompletera med länk till hemsidan. Susan ser till att det kommer info på hemsidan också.



Lokal: Kims kontor, Desingo Arkitektur, Bryggavägen 96

Närvarande: Göran Lindwall, Johan Enoksson, Jytte Grunberg, Louise Sörme (sekr), Therese Rosén, Kim Wibeck

Frånvarande: Maria Johansson, Susan Renman, Henrik Dider, Ursula Belding

	<p>Kim ser till att Tipin kommer till parken på söndagen.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Lås på Tranholmen, kodlås Inget nytt. • Begränsat utdrag ur belastningsregistret Alla barnledare har inte visat ut sitt belastningsuppdrag. Svårt att få veta vilka som har visat och inte, utifrån register. Therese jobbar med frågan med Riksorg. • Mailutskick till ledare Therese har uppdaterat listan utifrån önskemål från några personer.
6	<p>Ekonomi:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ekonomisk rapport Johan jobbar på ett förslag på nytt kontoplan. Johan vill veta att revisorer tycker det är bra. Inga större utgifter, men några fakturor betalda i år, men som borde ha belastats under 2018. Alla betalningar är dock i fas. Dock är inte resultatuppföljningen i fas än. Plusgirokonton ökar (där sker inkomster), men Swedbank konto minskar (där tas utgifterna ifrån). Medlemsintäkterna kommer oftast i september. Mål att det ska finnas ett resultat att visa till styrelsemöte i oktober 2019. • Pengarna som är låsta Johan tar en vända med Swedbank ang. detta. • Placering av våra pengar Inget nytt än. Göran och Therese har för avsikt att fixa detta i november. • UC för Johan Göran såg det under mötet, inga anmärkningar. • UC för Göran Therese har sett det, inga anmärkningar. • Postboxen Dag vill gärna fortsätta att vittja den, och då får han fortsätta göra det. Fakturor skickas vidare till Johan. Bra att ha en stabil adress, som funkar oavsett bemanning i styrelse etc.
7	<p>Övriga frågor:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Försäkringar för vår utrustning speciellt kajak och husen. Inlåsta saker är försäkrade till 45 000 kr från Friluftsförbundet. Mats Ellström har lovat att göra en inventering, tyvärr inte klar än. Så fort inventeringen är klar, har Göran mandat att försäkra husen och kajakerna.



Lokal: Kims kontor, Desingo Arkitektur, Bryggavägen 96

Närvarande: Göran Lindwall, Johan Enoksson, Jytte Grunberg, Louise Sörme (sekr), Therese Rosén, Kim Wibeck

Frånvarande: Maria Johansson, Susan Renman, Henrik Dider, Ursula Belding

Stöld, brand och skador borde vara med.

- G1000+ möte den 8 november kl 17.00 till 9 november kl 16.30, vilka deltar?
Beslut att Göran och Therese deltar.
- Dag 80 år
Louise fixar present på liknande sätt som för Ivar.
- Utblick - Isaberg 11-13 okt. Ska vid delta och i så fall vilka?
Samma princip som förra året; föreningen betalar hälften, både av avgiften och resan. Louise har blivit tillfrågad att delta i pass om påverkansarbete och miljöarbete, hon kommer troligen delta. Några andra från styrelsen visade intresse under mötet, inga övriga har hört av sig till styrelsen ang. detta.
- Inventering av förrådet
Maria skulle ta ansvar för att inventera. Vad har hänt?!
Louise kollar med Maria och återkommer.
- Grenledarträff. Vardagkväll. Prel i början av november (efter höstlovet), SOK-stugan. Styrelsen tar tag i det efter jubileet.
- Mats Thornberg har fixat bidragen från kommunen, Göran har skrivit på.
- Information och diskussion om resan som grenledare för vår lokalavdelning har gjort till Zermatt.
Kim och Johan berättade (de har deltagit).
Resan är ett samarbete över lokalavdelningar. Grenledarråd, mellan lokalavdelningar. Samarbetar med Urban på Riks. Så att Riks kan erbjuda rätt utbildningar. Alla lokalavdelningar i Mälardalen är inbjudna. Samarbetet har lett till att man jobbar på liknande sätt i olika lokalavdelningar. Lidingö, Huddinge och Mälareöarna deltar och ev. ngn mer. Man är där p.g.a. att det är snösäkert, och att man vill göra det innan säsong. Prissvärt, p.g.a. det är innan säsong.
Regional upptaktsträff i Idre, man gör olika saker på de olika ställena; Idre och Zermatt. Friluftsförbundet har ett ansvar att certifiera ledare, så att de håller rätt nivå.

Lokalavdelningar som inte är med i Zermatt, hyr istället in utbildningsteamet för att certifiera skidlärare. Man blir inte certifierad på kursen, utan det ska ske på en annan plats. Johan och andra blir resurs för certifiering. Tre certifierades från Mälareöarna under förra säsongen. Att certifiera kräver inte årlig utbildning, men Johan och Kim tycker det är bra med repetition, d.v.s. att man åker till Zermatt.

SLAO och främjandet har arbetat tillsammans i detta för att få en proffsig verksamhet, och som är säker.



Mälaröarna

Styrelsemöte 2019-08-20

Lokal: Kims kontor, Desingo Arkitektur, Bryggavägen 96

Närvarande: Göran Lindwall, Johan Enoksson, Jytte Grunberg, Louise Sörme (sekr), Therese Rosén, Kim Wibeck

Frånvarande: Maria Johansson, Susan Renman, Henrik Dider, Ursula Belding

	<p>Inget är bokat för i år, men inbjudan till Zermatt har gått ut.</p> <p>Tidigare har tre åkt till Zermatt; Kim för freeskiars, och två grenledare. Idre har fokus på att skidlärare ska träffas.</p>
8	<p>Vad händer i friluftsskolan?</p> <p>Tyvärr kunde ingen komma och berätta, men nedan är inklippt text från Maria som kom i mail inför mötet.</p> <p>”Höstterminen för barngrupperna börjar nu dra igång och de flesta grupper startar upp nu i slutet av augusti och i mitten av september. Endast ett fåtal platser har blivit lediga i befintliga grupper så vi har fortfarande lång kö inom vissa åldersgrupper. Vi planerar en ny informationsträff så snart som möjligt. Vi har ett par föräldrar som är intresserade av att bli ledare, vi sätter in dem som tillfälliga hjälpledare i befintlig grupp under hösten som en del i utbildning med målet att de ska starta en egen grupp till våren istället”</p> <p>”Vi har gått ut med information om att terminsavgiften är oförändrad, men med tanke på att den har varit oförändrad under ett par års tid och vi har relativt omfattande kostnader för utbildningar etc. är det kanske dags för en höjning? Vi i spindelgruppen ber styrelsen att diskutera detta och fatta beslut om eventuell avgiftsändring inför vårterminen behövs eller inte. Kanske även frågan om gratis deltagande för ledarbarn i andra grupper än den man själv är ledare i ska diskuteras? Kanske ett rabatterat pris är fullt tillräckligt?”</p>
9	<p>Vilka styrande dokument ska vi arbeta med?</p> <ul style="list-style-type: none">• Vem-gör-vad• Grenledarrollen• Distributionslista för protokoll• Ledarkläder och -material• Rutin för inbrott och förstörelse <p>Tyvärr hann vi inte diskutera några av dessa, de får tas upp senare.</p>
10	Avslutning

Vid protokollet

Louise Sörme

Justeras

Göran Lindwall